



Em dic Juan Carlos i visc a Cardedeu, un poble de Barcelona. Tinc 15 anys igual que la meva germana, també tinc una germana més petita, dos anys més petita. A mi m'agrada jugar a handbol en el meu temps lliure; també escoltar música, però només l'espanyola, l'estrangera no m'agrada. Un bon menjar per a mi es la pasta i la carn. També m'agrada la verdura, però no m'agrada gens les coses que venen del mar, excepte la tonyina.

Je m'appelle Jean Charles et j'habite à Cardedeu, un petit village de Barcelone. J'ai 15 ans ainsi que ma sœur gemeux, j'ai aussi une sœur plus petite ,elle a deux ans. Moi j'aime jouer à hand-ball dans mon temps libre; aussi écouter de la musique, mais seulement l'espagnole. Je n'aime pas la musique étrangère. Une bonne nourriture pour moi la paît et la viande. Aussi j'aime les légumes, mais je n'aime pas, tout à fait, le poisson, sauf le thon.

